



## PRESS RELEASE

To celebrate the thirtieth anniversary of the Legal Studies Department at the College of Europe, more than thirty former and current professors contributed to a *Liber Professorum* in which they analyse the evolution of European law over the years and more specific questions, each within their areas of specialisation. This book gathers together contributions from more than 30 former and current professors who have, through their teaching in the Legal Studies Department at the College of Europe, enhanced the College's reputation as an authentic European academic postgraduate centre of excellence. The contributions cover institutional/constitutional law, judicial remedies, the law governing the internal market and its accompanying politics, competition law, and the law of the Union's external relations.

A l'occasion du trentième anniversaire du département juridique du Collège d'Europe, une trentaine de professeurs, anciens et actuels, du Collège d'Europe ont publié des mélanges – un *Liber Professorum* – dans lequel ils analysent, chacun dans sa spécialité, l'évolution du droit européen ou des questions plus particulières. Cet ouvrage rassemble les contributions de plus de trente professeurs, anciens et actuels, du département d'études juridiques européennes du Collège d'Europe. Par leur enseignement, ceux-ci ont assuré à cette institution originale à caractère européen sa reconnaissance en tant que centre académique d'excellence offrant une formation post-universitaire. Les contributions couvrent ainsi le droit institutionnel/constitutionnel, le contentieux, le droit du marché intérieur et de ses politiques d'accompagnement, le droit de la concurrence et le droit des relations extérieures de l'Union européenne.

**30 Years of European Legal Studies at the College of Europe / 30 ans d'études juridiques européennes au Collège d'Europe : Liber Professorum 1973/74 – 2003/04** / P. Demaret, I. Govaere, D. Hanf. *P.I.E. – Peter Lang, Bruxelles, Bern, Berlin, Frankfurt am Main, New York, Oxford, Wien, 2005, 563 pp.*, ISBN 90-5201-251-2 / US-ISBN 0-8204-6628-X, <http://www.peterlang.com/Index.cfm?VID=21251>.

For more information on the College of Europe, see: [www.coleurop.be](http://www.coleurop.be).

Bruges, 14 June 2005